
El PSC denunci a favoritisme s a Alpica t 
Acusa CiLI d'elegir 'a dit' l'esposa del regidor d'ERC com a substituía de la bibliotecária 

 El PSC d'Alpicat, a l'oposició a l'ajuntament, va denun-
ciar ahir que l'equip de govern, de CiÚ ¡ ERC, ha contractat 
'a dit' aquest estiu l'esposa del regidor república per cobrir 
una vacant a la biblioteca. El PSC fa aquesta acusado des-
prés de constatar que el consistori no va convocar cap con-
curs públic per cobrir la plaga. 

ALPICAT  David Vergés, regi-
dor socialista a l'ajuntament 
d'Alpicat, va denunciar ahir 
que el consistori, governat per 
CiU i ERC, "ha contractat com 
a substituía de la bibliotecária 
aquest estiu l'esposa del regi-
dor república sense haver con-
vocat un concurs públic", cosa 
que, segons la seua opinió, "és 
un favoritisme ciar i una forma 
d'actuar totalment arbitraria". 
Segons Vergés, el seu grup ja 
va posar de manifest aquesta 
irregularitat a l'últim pie, i els 
responsables de l'equip de 
govern van explicar que "ha-
vien decidit contractar l'esposa 

del regidor d'ERC per motius 
d'urgéncia" ja que, contrária-
ment a la solució d'altres anys, 
"aquesta vegada no hi havia 
objectors d isponib les per 
cobrir la vacant". Vergés va 
afegir que "fins i tot van tindre 
el desvergonyiment d'admetre 
que a l'esposa del regidor li 
aniria bé la placa d'Alpicat de 
cara a aconseguir punts per 
concórrer a la biblioteca de la 
Universitat". Per la seua part, 
l'alcalde, el convergent Pau 
Cabré, va negar aqüestes acusa-
cions i va traure gravetat a l'as-
sumpte. "Ens vam trobar que 
la bibliotecária agafava vacan-

L'ajuntamen t d'Alpicat . 

ees i no teníem ningú per 
cobrir la vacant, ja que altres 
anys ho feien objectors de 
consciéncia. Vam repassar el 
padró d'habitants i vam veure 
que aquesta senyora, que és 

estudiant de biblioteconomia, 
era la candidata mes idónia." 
Cabré va indicar que "va ser 
una casualitat que es tractés de 
l'esposa del regidor d'ERC, ja 
que en cap cas se li va donar la 
placa per aquest motiu, sino 
perqué era la persona amb mes 
aptituds". 

D'altra banda, Vergés també 
va criticar que el consistori 
hagi aprovat concedir una sub-
venció a la productora de la 
pel-lícula sobre el centenari del 
Barca promoguda peí director 
de cine Antoni Ribas "tenint 
en compte que la cooperativa 
d'Alpicat també está en crisi i 
no li coheedeixen cap ajuda". 
Sobre aquest assumpte, Cabré 
va indicar que es tracta d'un 
conveni de coHaboíació amb 
la productora a canvi que els 
ve'ins d'Alpicat puguin assistir, 
com a públic, ais rodatges en 
qualsevol deis escenaris en qué 
es porti a terme.« 


